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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 

 

Datum indiening : 14 januari 2021 

Registratienummer : E202101643 

 

Onderwerp:  

Aan het college, 

 

Inleiding 

Het afgelopen jaar is door Corona vreemd verlopen. Verenigingen waren 

grotendeels stilgelegd, winkels en andere voorzieningen zoals cultuur en kunst 

raakten ontregeld. Dit kan zeker gevolgen hebben gehad voor de gebruikers van de 

Huygenspas. Om dit inzichtelijk te krijgen vragen wij het college: 

Vragen 

1. Hebben de coronamaatregelen het gebruik van de Huygenspas beïnvloed? Zo ja, 

op welke wijze? 

2. Heeft het eventuele gewijzigde gebruik van de Huygenspas vanwege corona 

geleid tot nieuwe inzichten? Zo ja, welke zijn dat? 

3. Heeft het college gemerkt dat de gebruikers van de Huygenspas tegen 

problemen zijn aangelopen, anders dan anderen die getroffen zijn door de 

coronamaatregelen? Zo ja, welke problemen zijn dat? 

4. Is het bekend bij het college dat via Facebook een oproep werd gedaan om het 

tegoed aan een goed doel te geven. Is dit in Heerhugowaard ook gedaan? Is zoiets 

mogelijk/wenselijk? 

 

Antwoord van het college 

1. Hebben de coronamaatregelen het gebruik van de Huygenspas beïnvloed? Zo ja, op welke 
wijze? 
Er is minder besteed op de Huygenpas in 2020 dan in voorgaande jaren. In de kwartaal 
dashboards 2020 sociaal domein kunt u deze informatie terug lezen. Echter of dit alleen de 
oorzaak is van de Corona Pandemie is niet onderzocht, maar kan wel verondersteld worden.  

 

2. Heeft het eventuele gewijzigde gebruik van de Huygenspas vanwege corona 

geleid tot nieuwe inzichten? Zo ja, welke zijn dat? 

Nee. Er is onderzoek gedaan naar de ervaringen met en het gebruik van de meedoen passen 

onder inwoners en aanbieders door onderzoeksbureau BMC (2019). Er zijn meerdere knelpunten 

gesignaleerd waaronder onderbesteding door beperkt activiteiten aanbod. Om dit op te lossen 

zijn aanbevelingen gedaan. De aanbevelingen uit dit onderzoek worden meegenomen in de 

herijking van het minimabeleid, met het doel om beter te kunnen aansluiten op de behoefte van 

de inwoners ter bevordering van participatie aan de samenleving.  

  

Door de Corona pandemie zijn er nog minder bestedingsmogelijkheden doordat activiteiten zoals 

sport en verenigingsleven zijn stopgezet. Dit leidt vooralsnog niet tot nieuwe inzichten omdat de 

Corona pandemie een uitzonderlijke situatie is en we ervan uitgaan dat de maatregelen tijdelijk 
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zijn. Mocht blijken dat de maatregelen langduriger zijn, dan moeten we ons heroriënteren op het 

aanbod van de pas. We streven naar invoering van de nieuwe meedoen pas per 2022.  

           

3. Heeft het college gemerkt dat de gebruikers van de Huygenspas tegen 

problemen zijn aangelopen, anders dan anderen die getroffen zijn door de 

coronamaatregelen? Zo ja, welke problemen zijn dat? 

Het college is niet bekend met problemen van gebruikers van de Huygenpas die 

anders zijn dan de problemen waar veel meer mensen tegenaan zijn gelopen door 

de coronamaatregelen. 

 

4. Is het bekend bij het college dat via Facebook een oproep werd gedaan om het 

tegoed aan een goed doel te geven. Is dit in Heerhugowaard ook gedaan? Is zoiets 

mogelijk/wenselijk? 

Ja deze oproep is bekend. Een besteding aan goede doelen is altijd een lastige 

keuze, omdat er zoveel goede doelen zijn en daarnaast is het niet gebruikelijk om 

geld vanuit de gemeente dat niet wordt besteed, aan een goed doel te geven.  

In 2021 hebben de minima weer een nieuw tegoed ontvangen op hun pas. Zodra de 

coronamaatregelen opgeheven zijn kunnen ze dit tegoed weer besteden.  

 


